

Prescription Only Medicine

Composition:

Each 1 ml contains:

| | |
|--------------------------------|------------|
| Dexamethasone sodium phosphate | 1 mg |
| Neomycin sulphate | 5 mg |
| Polymyxin B sulphate | 10,000 I.U |

Therapeutic Activity:

Anti-inflammatory, antibiotic.

Indications:

Treatment of external ear canal infections and inflammations.

When the product should not be used:

Neocort ear drops is contraindicated in patients with known hypersensitivity to any of the product components.

Side Effects:

In addition to the desired effects of Neocort, some side effects may appear during the course of treatment such as:

Burning or stinging, itching, skin rash, redness and swelling of the ear.

Precautions:

- Patients sensitive to one or more of the active ingredients may develop allergic reactions.
- Except under special circumstances, Neocort ear drops should not be used when the following medical problems exist:
Aural fungal diseases, aural tuberculosis, viral infections of the ear, perforation of eardrum membrane, or chronic otitis media.

Do not use this medicine without consulting a physician before starting treatment:

If you are pregnant or breast feeding.

Cautions:

- Neocort ear drops must not be used longer than 10 days unless otherwise directed by the physician.
- If infection has not improved within one week, the physician should be consulted.
- Do not discontinue use unless advised by the physician.
- Neocort ear drops is intended for external use only.

To Avoid Poisoning:

1. Keep the medicine out of the reach of children.
2. If a child swallowed the medication accidentally, seek help at an emergency and take the remaining medicine with you.
3. Do not induce vomiting without consulting your physician.
4. Do not use your medication in the dark, always read the label and make sure you are using the right medication.
5. Always notice the expiry date, and never use the medicine after the mentioned date.
6. Avoid exposure of the drug to excessive heat or humidity during storage.
7. Use the drug only as prescribed and do not exceed the recommended dose.

Recommended dosage unless otherwise prescribed by your physician:

For external ear canal infections and inflammations:

Adults: 2-3 drops into the ear, 3-4 times daily.

Children: 1-2 drops into the ear, 3-4 times daily.

Directions for use:

Instill the drops into the ear canal directly or perform as follows:

- Place a piece of cotton in the external ear canal and saturate with the drops.
- The cotton should be kept moist by adding drops every 4 to 8 hours and should be replaced at least once daily.

Storage:

- Store at temperature between 15-30 ° C, avoid freezing.
- Care should be taken not to use the product for longer than 60 days after opening the bottle.

Presentation:

A 10 ml plastic bottle with dropper.

نيوكورت

نقط للأذن

ملزم بوصفة طبية

التركيبية الدوائية:

يحتوي الملييلتر الواحد على:

ديكساميثازون صوديوم فوسفات 1 ملغم

نيومايسين سولفات 5 ملغم

بوليميكسين ب سولفات 10,000 وحدة دولية

الفاعلية العلاجية:

مانع للالتهاب، مضاد حيوي.

الاستعمالات:

يستعمل لعلاج إصابات و التهابات قناة الأذن الخارجية.

متى يمنع استعمال الدواء:

يجب عدم استعمال نقط الأذن نيوكورت من قبل المرضى الذين يعانون من حساسية لأي من مكونات الدواء.

الأعراض الجانبية:

إضافة إلى التأثيرات الطبية المرغوبة لنقط نيوكورت، قد تظهر بعض الأعراض الجانبية خلال فترة العلاج مثل:

حرقة أو لدغة، حكة، طفح جلدي، احمرار، و انتفاخ الأذن.

احتياطات:

- قد يحدث رد فعل تحسسي لدى المرضى الذين لديهم حساسية لواحد أو أكثر من مكونات نقط الأذن نيوكورت.

- باستثناء ظروف خاصة، يجب عدم استعمال نقط الأذن نيوكورت عند وجود المشاكل الطبية التالية:

فطريات الأذن، تدرن الأذن، إصابات الأذن الفيروسية، ثقب غشاء طبلة الأذن، أو التهابات الأذن الوسطى المزمنة.

لا تستخدم هذا الدواء دون استشارة الطبيب قبل بدء العلاج:
إذا كنت حاملاً أو مرضعاً

تحذيرات:

- يجب عدم استخدام نقط الأذن نيوكورت لفترة تزيد عن 10 أيام ما لم توجد تعليمات من الطبيب.
- إذا لم يطرأ تحسن على الإصابة خلال أسبوع، فيجب استشارة الطبيب.
- يجب عدم التوقف عن استخدام نقط الأذن نيوكورت الا إذا نصح الطبيب بذلك.
- نقط الأذن نيوكورت أعدت للاستعمال الخارجي فقط.

لتجنب التسمم:

1. تخزن الأدوية بعيداً عن متناول أيدي الأطفال.
2. إن تناول طفل الدواء عن طريق الخطأ، يجب التوجه مباشرة إلى قسم الطوارئ مع أخذ الكمية المتبقية من العلاج.
3. لا تحاول تحفيز القيء دون استشارة الطبيب.
4. لا تستخدم دواءك في الظلام و اقرأ التعليمات لتتأكد أنك تستخدم الدواء الموصوف لك.
5. تأكد دائماً من تاريخ نهاية صلاحية الدواء و لا تستخدم الدواء بعد تاريخ الانتهاء المذكور.
6. يجب عدم تعريض الدواء لدرجة حرارة عالية أو رطوبة عالية خلال فترة التخزين.
7. استخدم الدواء حسب الوصفة فقط ولا تتجاوز الجرعة الموصوفة.

الجرعة الدوائية الموصى بها ما لم توجد تعليمات أخرى من الطبيب:

لإصابات و التهابات قناة الأذن الخارجية لدى:

الكبار: 2-3 نقط في الأذن، 3-4 مرات يومياً.

الأطفال: 1-2 نقط في الأذن، 3-4 مرات يومياً.

طريقة الاستخدام:

استخدم نيوكورت مباشرة كقطرة في قناة الأذن أو اتبع الخطوات التالية:

- ضع قطعة قطن في قناة الأذن الخارجية وأضف نقط نيوكورت الى قطعة القطن حتى الأشباع.
- يجب أن يبقى القطن رطباً و ذلك بإضافة النقط كل 4-8 ساعات هذا و يجب تغيير قطعة القطن المبتلة مرة واحدة يوميا على الأقل.

التخزين:

- احفظ المستحضر على درجة حرارة ما بين 15-30°م، يمنع التجميد.
- يجب الانتباه بعدم استخدام المستحضر بعد 60 يوم من تاريخ فتح العبوة.

العبوة:

عبوة بلاستيكية سعة 10 مليلتر مع قطارة.


شركة بيت جالا لصناعة الأدوية

شارع المدارس رقم 81

ص.ب 58

بيت جالا- فلسطين

<http://www.beitjalapharma.com>